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شاید وزیر پیشنهادی 
 آموزش و پرورش 

زن باشد

ورود 9 میلیون تن کالای 
اساسی 4 میلیارد دلاری 
به کشور

خبر خبر
افشاگری جنجالی بدن ساز 
معروف درباره فوتبالیست ها!

و  بزرگترین  از  یکی  چوپان،  هادی 
سطح  در  ایرانی  بدنسازان  معروف ترین 
مصاحبه  در  تازگی  به  او  است،  جهان 
حرف های  فوتبالیست ها  درباره  خود 

عجیبی زده است.
و  بزرگترین  از  یکی  چوپان،  هادی 
سطح  در  ایرانی  بدنسازان  معروف ترین 
مسابقات  در  تازگی  به  که  است  جهان 
حرفه ای کانادا موفق شده مدال طلا را به 
دست بیاورد. او در مصاحبه جدید خود 
اعلام کرده که فقط ورزشکاران بدنسازی 
از داروهای استروئیدی استفاده نمی کنند 
و بسیاری از ورزشکاران ملی پوش هم از 
استفاده می کنند و حتی خود  این مواد 
او در چند اردو این مواد را به بازیکنان 

فوتبالیست تزریق کرده است. 
چوپان در پاسخ به این سوال که چرا 
دوپینگ این افراد مثبت اعلام نمی شود 
این  از  و  است  داده  جالبی  جواب  هم 
صحبت کرده که ورزشکاران می دانند که 
اثر این مواد برای سه ماه در خون باقی 
به  حواسشان  ورزشکاران  این  و  می ماند 
این موضوع است که در بازه هایی از این 
مواد استفاده کنند که دوپینگشان مثبت 
با  و گوی خود  در گفت  او  نشود.  اعلام 
پنجشنبه  روز  در  خبرورزشی  روزنامه 
گذشته حرف های بسیار مهمی به زبان 

آورد که جای تامل دارد. 

خرده دزد باشگاه استقلال کیست؟
سابق  بازیکن  جباری،  مجتبی 
اعلام  استقلال در آخرین مصاحبه خود 
استقلال  باشگاه  در  بعضی ها  که  کرده 
نمی گذشتند.مجتبی  هم  خرده دزدی  از 
تیم  و  استقلال  سابق  بازیکن،  جباری 
اخیر  ماه  ایران که در چند  فوتبال  ملی 
به مربی گری روی آورده، در جدیدترین 
اعلام  خبرورزشی  در  خود  مصاحبه 
از  استقلال  باشگاه  در  »بعضی ها  کرد: 
باتوجه  نمی گذشتند.«  هم  خرده دزدی 
می رسد  نظر  به  جباری  حرف های  به 
که منظور او از این افراد، مدیران سابق 
باشگاه هستند که مجتبی بعدها با آن ها 
اختلاف نظر شدیدی پیدا کرد و از تیم 
همیشه  که  شد.جباری  گذاشته  کنار 
منتقد  به عنوان  که  بوده  افرادی  از  یکی 
و  شده  شناخته  ایران  فوتبال  بد  اوضاع 
حقیقت های تلخ فوتبال ایران بیان کرده 
آکادمی  بد  شرایط  از  همچنین  است، 
از  و  است  کرده  شکایت  هم  استقلال 
این صحبت کرده که آکادمی باشگاه نیاز 
به رسیدگی دارد و باید به آن رسیدگی 
هم  جباری  اصلی  انتقاد  ظاهرا  شود. 
است؛  بوده  ها  آبی  آکادمی  وضعیت  به 
البته مجتبی چندبار دیگر  موضوعی که 

هم درباره اش حرف زده است.

کلانتری تاکید کرد؛
داشتن محیط زیست سالم 

در گرو تعطیلی کارخانه های 
خودروسازی

رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
گفت:  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
در  سالم  زیست  محیط  داشتن  برای 
خودروسازی  کارخانه های  باید  کشور 
واحدهای  نیمی  از  بیش  همچنین  و 

نیروگاهی و پالایشگاهی تعطیل شوند.
از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
روز  کلانتری  عیسی  زیست،  محیط 
پنجشنبه در دیدار با امام جمعه اردبیل 
عامل  مهم ترین  خودرو  صنعت  افزود: 
است. ایران  در  محیطی  زیست  آلودگی 
خودرو  صنعت  تکنولوژی  وی  گفته  به 
ایران متعلق  به چند دهه قبل و مربوط 
توجه  با  ایام  آن  در  که  است  زمانی  به 
به جمعیت اصلا کشور مشکلی در حوزه 
سازمان  نداشت.رئیس  زیست  محیط 
اینکه  بیان  با  زیست  محیط  حفاظت 
وارد  فشارهای  مقابل  در  زیست  محیط 
نخواهد  زیادی  مقاومت  بیرون  از  شده 
بارها اعلام  اینکه  با  بیان داشت:  داشت، 
شده جلوی تولیدات غیراستاندارد گرفته 
خواهد شد اما با لابی های صورت گرفته 
و  داخلی  تولید  از  حمایت  بهانه  به  و 
شاهد  باز  مردم  جان  قیمت  به  اشتغال 
تولید آن در کشور هستیم. وی تصریح 
زیست  محیط  حوزه  در  تنها  نه  کرد: 
با  مواردی  در  بلکه  نداریم  قانون  کمبود 
تعدد قانون مواجه هستیم ولی در عمل 
قانون  به  باید  که  آن طور  دلایلی  بنابر 
اینکه  بیان  با  نمی شود.کلانتری  عمل 
افزود:  بالاست،  ایران  در  انرژی  مصرف 
ایران بعد از روسیه دومین کشور دنیا در 
مصرف شدت انرژی است.وی ادامه داد: 
مقام معظم رهبری بارها نسبت به شدت 
مصرف انرژی تذکرات لازم را داده اند ولی 
انرژی در کشور  باز شاهد مصرف شدت 
در  افزود:  رئیس جمهور  معاون  هستیم. 
قیمت  ارزانی  به  بنزین  دنیا  جای  هیچ 
بنزین ایران نیست و حتی در کشورهایی 
برابر  پنج  بنزین  قیمت  عربستان  مانند 
ایران، ترکیه ۱۶ برابر و افغانستان هفت 
در  شده  انجام  اقدامات  است.وی  برابر 
حمایت از محیط زیست کشور را در عمل 
با اشاره به مشکل  پوپولیستی دانست و 
 ۵۲ سال  هر  کرد:  اضافه  کشور  در  آب 
میلیارد متر مکعب آب زیرزمینی و ۴۰ 
میلیارد متر مکعب آب سطحی در کشور 
اگر  در  که  می شود  مصرف  و  برداشت 
وضع به همین منوال پیش رود کشور در 
این حوزه وضعیت بحرانی خواهد داشت.
کلانتری با بیان اینکه روزانه ۶۴ هزار تن 
پسماند در کشور تولید می شود، متذکر 
شد: متاسفانه تولید زباله در ایران خیلی 

بیشتر از کشورهای صنعتی است.

توضیح نوبخت درباره واردات برنج

وزیر بهداشت تشریح کرد:

مبارزه با موریانه فساد در وزارت بهداشت 

به  اینکه  بیان  با  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
هیچ عنوان اجازه واردات برنج خارجی در فصل برداشت 
محصول صادر نمی شود گفت: کشاورزان شالیکار نگران 

این موضوع نباشند.
انتشار  به  خبرنگاران  جمع  در  نوبخت  محمدباقر 
اشاره  خارجی  برنج  واردات  فصلی  ممنوعیت  لغو  خبر 
کرد و در مورد آن اظهار داشت: در همین جا به تمام 
برنج کار شمالی اطمینان خاطر می دهم که  کشاورزان 
انجام  محصول  برداشت  فصل  در  واردات  این  قطعاً 

نمی شود.
از  حمایت  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
کشاورزان و تولیدات داخلی را از جمله تأکیدات مهم 
در حوزه اقتصاد مقاومتی خواند و عنوان کرد: قسمتی 
از نیاز بازار کشور به برنج باید از طریق واردات تأمین 
داخلی  محصول  برداشت  از  پس  فرآیند  این  اما  شود 
انجام  بازار  فعلی  نیاز  و  امسال  تولید  میزان  برآورد  و 

می شود.
کشور  مقاومتی  اقتصاد  فرماندهی  ستاد  جانشین 
کنار  در  استان  این  شالیکاران  از  حمایت  گیلان  در 
توجه به حقوق مصرف کنندگان را مورد تأکید قرار داد 
و تصریح کرد: واردات برنج خارجی براساس مقدار نیاز 
بازار انجام خواهد شد و قطعاً این واردات در بازه زمانی 

برداشت محصول داخلی انجام نمی شود.  
سیاست های  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس   معاون 
 ۸ پویای  رشد  یک  تحقق  دنبال  به  مقاومتی  اقتصاد 

درصدی در اقتصاد است ابراز داشت: مقرر شده در هر 
یک از استان های کشور جانشین ستاد اقتصاد مقاومتی 
تحقق  فرآروی  چالش های  و  مشکلات  تا  شود  معرفی 
مورد  جدیت  با  استان  هر  مرکز  در  سیاست ها  این 

بررسی قرار گیرد.
توسعه  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
مؤلفه های  جمله  از  را  زیرساختی  امکانات  و  زیربناها 
گیلان  استان  در  مقاومتی  اقتصاد  سیاست های  تحقق 
اعلام کرد و گفت: تولید، اشتغال، گردشگری و حمایت 
از سرمایه گذاری های مولد در این بخش ها اهدافی است 
که ستاد اقتصاد مقاومتی گیلان به دنبال تحقق آن ها 

است.
و  ریلی  زیرساخت های  آوردن  فراهم  نوبخت 
تکمیل خطوط راه آهن گیلان را از دیگر سرفصل های 
عنوان  و  برشمرد  استان  این  در  مقاومتی  اقتصاد  مهم 
کرد: بزرگ ترین هدف ما در حوزه توسعه خطوط ریلی، 
اتصال راه آهن قزوین - رشت به بندرانزلی و از آن جا 
به آستارا است که البته این کار با جدیت در حال انجام 

است.  
در  آزادراه ها  و  جاده ای  مسیرهای  تکمیل  وی 
استان گیلان را زمینه ساز توسعه اقتصادی و گردشگری 
پایدار اعلام کرد و ابراز داشت: کار راه آهن گیلان به 

اعتقاد دولت نا تمام مانده است و امیدواریم در صورت 
را  انزلی  به  رشت  ریلی  مسیر  اراضی،  موقع  به  تملک 
قرار  بهره برداری  مورد  دوازدهم  پایان دولت  از  قبل  تا 

دهیم.
رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور حل مشکلات 
واحدهای تولیدی و صنعتی در گیلان را جهت افزایش 
و  خواند  ضروری  و  لازم  استان  اشتغال  ظرفیت های 
نبود فرصت های شغلی  و  اشتغال  تصریح کرد: معضل 
می توانیم  که  است  گیلان  جدی  چالش های  جمله  از 
تولیدی  ظرفیت های  توسعه  با  را  آن  از  بزرگی  بخش 

صنعتی حل کنیم.
کشور  مقاومتی  اقتصاد  فرماندهی  ستاد  جانشین 
مراکز  ساخت  و  گردشگری  فضاهای  ایجاد  گیلان  در 
اقامتی در اراضی اطراف ایستگاه راه آهن رشت را مورد 
تا  این هستیم  دنبال  به  عنوان کرد:  و  داد  قرار  تأکید 
اراضی مذکور به مشاوران ذیربط سپرده شود تا طرح 
مناسبی را برای آن جهت ساخت هتل ها و مراکز اقامتی 

تهیه کنند.
بحث  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس  معاون 
گیلان  استان  خوب  بسیار  ظرفیت های  از  گردشگری 
خطوط  توسعه  با  کرد:  خاطرنشان  می شود  محسوب 
از  بهره برداری  با  و  هتلینگ  امکانات  افزایش  ریلی، 
مؤلفه های  نخستین  می توان  جاده ای  زیرساخت های 
لازم برای توسعه امر گردشگری را در استان گیلان به 

نحو احسنت تحقق بخشید.

در  شده  انجام  اقدامات  روند  خواندن  مثبت  ضمن  بهداشت  وزیر 
تشریح  و  دارو  و  غذا  سازمان  و  بهداشت  وزارت  در  شفافیت  ایجاد  جهت 
این اقدامات، تاکید کرد: با پدیده ای به نام موریانه فساد در ساختار اجرایی 
نیک  فال  به  را  این  و  مبارزه می کنیم  بهداشت  وزارت  درون  در  و  کشور 
می گیرم و امیدوارم اثرات مثبت آن را ببینیم.دکتر سعید نمکی در اجلاس 
معاونین غذا و دارو، گفت: من همواره امیرکبیر را از این جهت می ستایم 
که کسی است که در این سرزمین به فکر توسعه انسانی بود و اولین کسی 
بود که می خواست نیروی انسانی را به سرمایه انسانی بدل کند. وی افزود: 
یکی از راهکارهای توسعه این است که بتوانیم نیروی انسانی را به سرمایه 
انسانی بدل کنیم. این اقدامی است که کشورهای توسعه یافته انجام دادند. 
همواره در سازمان برنامه و بودجه هم این بحث را داشتم که آنچه که باعث 
توسعه یافتگی یک ملت است، انسان توسعه یافته است نه زیرساخت های 
توسعه یافته. امروز در ادبیات توسعه انسان را ابزار توسعه نمی دانند، بلکه 

انسان توسعه یافته را هدف غایی توسعه می دانند.
راز سر به مهر سازمان غذا و دارو

نمکی تاکید کرد: کلید این راز سر به مهر در جیب یکی دو نفر بود. 
من در اینجا احساس کردم که دیگر نمی توانم بنشینم و سکوت کنم و باید 
به مسئله ورود کنم؛ چرا که من آمده ام که همین اقدامات را انجام دهم 
و اهل برگشت هم نیستم و ماشینم دنده عقب ندارد. از روز اول با خدای 

خودم عهد کردم که کار را انجام دهم.
وی ادامه داد: به هر استانی که میروم وقتی بر سر مزار شهدا ادای 
احترام می کنم، اولین چیزی که در ذهنم به شهدا می گویم این است که 
ما اگر قصور کردیم شرمساریم. در دلم می گویم وقتی این مرزها را با خون 
شما پس گرفته ایم، اما در این مرزها شفافیت، صداقت و امانت مردم را پاس 

نداریم، واقعاً به پشیزی نمی ارزیم.

با موریانه فساد مبارزه می کنیم
وی گفت: من ضمن قدردانی از بدنه پاکیزه سازمان غذا و دارو به شما 
اعلام می کنم که در این فرایندها تعدادی پرونده در زمینه تخلفات تشکیل 
شد که به مقامات قضایی ارائه داده ایم که دارند رسیدگی می کنند. در حال 
حاضر و در این حوزه کل بدنه نظام پشت سر ما هستند و فکر نکنید که 
کسی در حوزه مقامات امنیتی و قضایی و در دولت است که بخواهد ما را 
از این روند رو به جلو منع کند. خوشبختانه همه یکصدا با اذن رهبری و 
دستور رئیس جمهور با پدیده ای به نام موریانه فساد در ساختار اجرایی 
نیک  فال  به  را  این  و  مبارزه می کنیم  بهداشت  وزارت  درون  در  و  کشور 

می گیرم و امیدوارم اثرات مثبت آن را ببینیم.
اقدامات مثبت در جهت شفافیت در سازمان غذا و دارو

وزیر بهداشت همچنین گفت: خوشبختانه امروز در سازمان غذا و دارو 
اقدامات بسیار مثبتی انجام شده است و به صورت صمیمی مسائل را پیش 

می بریم. چند نفری در زمینه تخلفات دستگیر شدند و اعترافاتی هم کرده اند.
نقاط آسیب پذیر سامانه تی تک برطرف می شود

با  زیرساختی  تیتک  سامانه  گفت:  تیتک  سامانه  وضعیت  درباره  وی 
قابلیت های قابل توجه است که از این قابلیت ها به درستی استفاده نشده و 
کلیدش در اختیار بخش خصوصی بوده است. ما به این جمع بندی رسیدیم 
که به جای اینکه یک سامانه جدید ایجاد کنیم همین سامانه تی تک را متحول 
کنیم؛ اولاً نقاط آسیب پذیر آن را برطرف کرده و نقاط قوتی را به آن بیفزاییم و 
در مرحله دوم از آنجایی که این سامانه اقدامی حاکمیتی است، نباید کلیدش 
در دست غیر حاکمیت باشد که این موضوع را هم پیگیری می کنیم و من قول 
می دهم که این اقدام را انجام دهم. نمکی تاکید کرد: من به شدت به لطف خدا 
و به همکاران پاکیزه ام در سازمان غذا و دارو امیدوارم و امیدوارم نظام های 
امنیتی، قضایی و اجرایی کشور برای شفاف سازی و پاکسازی این مجموعه که 

متاسفانه ما را در ذهن مردم بدنام کرده است، حمایت کنند.
پزشکان برای تجویز داروی ایرانی توجیه شوند

به  برند هستند که  از نسخه ها، داروهای  افزود: بعضی  وزیر بهداشت 
دلیل تولید داخل اجازه واردات ندارند. برخی از همکاران پزشک هنوز به 
تولید داخل اعتماد ندارند و تمنا می کنم آنها را در نسخه نویسی و کیفیت 
داروهای داخلی توجیه کنید. در مجموع اجازه ورود دارویی که تولید داخل 

دارد، مگر در صورت کمبود، نخواهیم داد. این را همه بدانند.
نمکی ضمن اشاره به کیفیت داروهای تولید داخل، ادامه داد: برخی از 
همکاران طبیب در جهت تجویز داروی داخلی نیازمند توجیه هستند و از 
همکاران خواسته ام در زمینه هزینه های مارکتینگ، یک هزینه ای را شارژ 
کنند. به داروخانه ها نیز سر بزنید و نظارت داشته باشید. با گرانفروشی در 

داروخانه ها مبارزه کنید و نگذارید حق مردم لگدمال شود.
نسخه نویسی الکترونیک و حذف دفترچه بیمه تا پایان امسال

الکترونیک  نویسی  نسخه  به  صحبت هایش  ادامه  در  بهداشت  وزیر 
اشاره کرد و گفت: نسخه نویسی الکترونیک یکی از راهکارهای برون رفت 
از عدم شفافیت است و در این زمینه کمک کنید. در همین راستا، پرونده 
الکترونیک سلامت تکلیف بر جای مانده ۴ – ۵ ساله ای بود که آن را محقق 
کردیم. نسخه نویسی الکترونیک و حذف دفترچه، گام موثر بزرگی به سمت 

شفافیت خواهد بود و گیوه ورکشیده ام که تا آخر سال آن را تمام کنم.
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روزنامه صبح ایران

فاجعه ظرفیت خالی در رشته های علوم پایه
رییس سازمان سنجش هشدار داد: 

به  کثیف  پول های  ورود  به  اشاره  با  سیاوشی  طیبه 
برای  که  نماینده ای  گفت:معمولا  انتخاباتی  های  کمپین 
 ۴ مدت  در  کرده  خرج  زیادی  پول های  مجلس  به  ورود 
زیادی  تلاش های  مختلف  طرق  از  خود  نمایندگی  سال 

برای جبران هزینه کردهای پیش از انتخابات می کند.
پرشور  انتخابات  باید  اینکه  بیان  با  سیاوشی  طیبه 
باشد، گفت:  انتخابات پرشور بدین معنا نیست که شرایط 
را به گونه ای هیجانی کنیم تا مردم نتوانند بر مبنای خرد 
تصمیم بگیرند. در واقع سیستم انتخاباتی ما به گونه ای 
است که برخی افراد به راحتی به خود اجازه ی  دادن وعده 
های عجیب و غریب می دهند و مخالفت خوانی هایی جناح های رقیب نیز در آن باعث برهم 
ریختگی انتخاب مردم می شود. وی افزود: به نظر من سیستم انتخاباتی باید به شکلی باشد 
که بتواند فضای عقلایی را در کنار شور کافی ایجاد کند. ما همیشه برای اینکه به دشمنان 
خود نشان دهیم که این نظام بر مبنای انتخابات و حضور مردم جلو می رود، به دنبال هرچه 
پرشور برگزار کردن انتخاباتیم؛ در حالی که ایجاد فضایی که صرفاً برای کشاندن مردم به 
پای صندوق های رای تحریک کننده است، نمی تواند برطرف کننده نیاز موجود باشد. ولی 
اگر به مردم گفته شود که یک دوره از مجلس نمی تواند به تمام نیاز آنها پاسخ دهد، شاید 

به نوعی شرایط امروز را برای عقلایی تر کردن فضای انتخابات فراهم می کند.
سیاوشی در ادامه با اشاره به ورود پول های کثیف به کمپین های انتخاباتی گفت: به نظر 
من این مسأله نظارت بیشتری را می طلبد. دستگاه های نظارتی باید بر روند هزینه هایی که می 
شود نظارت کنند. متاسفانه سالهاست که این مباحث مطرح می شود ولی به نظر می رسد که 
تلاش ها برای نظارت بیشتر بر این مسأله جوابگوی خواست و مطالبات مردم نبوده است. حداقل 
من تا به حال موردی را ندیدم که دستگاه های نظارتی به چنین مسائلی رسیدگی کرده باشند. 
لذا اینکه بر نحوه هزینه ها در انتخابات نظارتی صورت گرفته باشد وجود نداشته، در حالی که 
این مسأله بسیار ضروری است.وی گفت: معمولا نماینده ای که برای ورود به مجلس پول های 
زیادی خرج کرده در مدت ۴ سال نمایندگی خود از طرق مختلف تلاش های زیادی برای جبران 
هزینه کردهای پیش از انتخابات می کند. بنابراین، مدیریت و نظارت بر چنین هزینه هایی قبل از 

انتخابات، کمک می کند که حضور افراد در مجلس به نوعی دیگر رقم بخورد.

ورود پول های کثیف به 
کمپین های انتخاباتی

توقف شماره گذاری پراید از سال آینده
پراید دارنده بیشترین سهم تصادفات در کشور؛
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طیبه سیاوشی  هشدار داد:
2/

3

با مدیرعامل سایپا گفت:  هادیانفر در جلسه 
تا  شود  این  بر  اراده   ۹۹ سال  از  شد   قرار 
تولید پراید متوقف شود و ما این خودرو را 
شماره گذاری نمی کنیم تا خودرویی ایمن تر 

جایگزین شود.


